



### Anti-Electromagnetic Waves (Radiation) Wall

1. Blocks 99.99% Cellphone Radiation & Electromagnetic Harms!
2. Patent in U.S.A. , Japan , Taiwan & China
3. With Nano-alloy coating technology, can effectively block radiations and Electromagnetic Waves.
4. Size : 35x55mm thickness 0.2mm, can be applied on the internal cell or closely battery area.
5. Validity 1 year.
6. Heat-resistance to 100'C.
7. Do not remove the Anti-EMI Wall after application, otherwise the Anti-EMI material will be lost its function.
8. All electromagnatic waves come from the back of the cellphone, so the Anti-EMI Wall must be affixed to the back of cellphone or on the battery.
9. A Cellphone releases the strongest radiation when it connects to a call and we do not know when the calls will come, Anti-EMI Wall act as a 24-hour protector against the radiation.
10. Anti-EMI Wall only blocks radiation and electromagnatic waves, it does not affect voice or communication quality.

### 防電磁波貼特點

- 1.經驗證，能阻絕電磁波達 99.99%以上!
- 2.榮獲專利
- 3.運用納米合金塗布技術，能有效阻絕磁波及電波
- 4.尺寸 35x55mm 厚度 0.2mm，貼於手機內部，不影響手機輕巧之外觀及功能
- 5.有效期限 1 年
- 6.可耐攝氏 100 度高溫
- 7.貼上後不可又拆，會折損材料品質
- 8.所有手機設計電磁波都於手機背面，所以貼片一定要貼於手機背面(手機蓋內或電池上)
- 9.來電接通前（手機未響及振動前）是電磁波最強的時候，防電磁波貼片會擋住及保護您的身體，因為大家習慣把手機掛在身上，但您不曉得何時會有來電
- 10.防手機電磁波貼片主要是擋住磁波、電波並不影響聲波，所以通話的聲音還是如常清楚

